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Abstract (en)
The device (1) has an applicator (2) provided with an electric heating unit (24), and a container (3) for containing a cosmetic product (P) i.e.
mascara. The container has a housing (5) in which the applicator is partially introduced for being loaded by the product. A power supply circuit for
providing power to the heating unit is arranged such that the power supply of the heating unit is automatically subjected to a modification when a
predefined condition, relative to the introduction of the applicator in the housing, is satisfied. An independent claim is also included for a method for
taking a cosmetic product by an applicator.

Abstract (fr)
La présente invention concerne un dispositif de prélèvement et d'application d'un produit cosmétique, comportant : - un applicateur comportant
un organe chauffant électrique (24), et - un récipient contenant le produit, le récipient présentant un logement dans lequel l'applicateur peut être
introduit au moins partiellement pour être chargé en produit, le dispositif comportant un circuit électrique d'alimentation (51) de l'organe chauffant
(50) agencé de telle sorte que l'alimentation électrique de l'organe chauffant (24) subisse automatiquement une modification conduisant à une
augmentation de la puissance électrique dissipée par l'organe chauffant lorsque celui-ci est dans le logement, lorsqu'une condition prédéfinie,
relative à l'introduction de l'applicateur dans le logement, est satisfaite.
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